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Utvecklingsplan för ridsporten 
Motion till kommunfullmäktige 
 
Ridsporten är Sveriges näst största sport, endast fotbollen är större räknat i antalet unga utövare 
enligt Riksidrottsförbundets statistik och är en av de största handikappidrotterna med över 4 000 
utövare i Sverige.  
 
Enligt de två större ridklubbarna i Nacka kommun står idag ca 400 unga i kö till ridklubbarnas 
verksamhet som inte kan erbjuda verksamhet just på grund av att det saknas kapacitet. Ridsporten 
behöver tas på större allvar i Nacka och vi föreslår därför att en utvecklingsplan för ridsporten tas 
fram som komplement till fritidsnämndens kapacitetsutredning. Utvecklingsplanen bör även ta upp 
långsiktiga finansierings och bidrags frågor för ridklubbarna då tidigare studier visar att det finns 
grupper som väljer bort ridning just för att det är för dyrt. Vi Socialdemokrater vill att så många som 
möjligt ska få möjlighet att rida i Nacka.  
 
Utvecklingsplanen kan innehålla en rad åtgärder till exempel prioritering av byggande av nya 
ridanläggningar och ridområden, fastställande av markanvändning för ridsporten och åtgärder vid 
befintliga anläggningar och utbyggnad av ridvägar. Men även bidrags‐ och finansieringsfrågor.  
 
Utvecklingsplanen bör ta ett långsiktigt helhetsperspektiv då Nacka under närmaste åren kommer 
förtätas och många frågor som rör ridsporten är nämndövergripande.  
 
Vi yrkar därför att kommunfullmäktige beslutar:  

 Att en nämndövergripande utvecklingsplan för ridsporten tas fram. 
 
Nacka den 19 maj 2016 
 
Martin Hellströmer (S)    Ella Tegsten (S)    Majvie Swärd (S)    Khashayar Farmanbar (S) 

 
 
 
 
 
	


